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Protokół Nr VII/2015 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 kwietnia 2015 roku 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi wystarczające quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Powitał wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. Na sekretarza obrad zaproponował 
radnego Jarosława Jaworskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia i wdrażania „Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Sędziszów” 
8. Uchwała w sprawie zmian w Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 
9. Uchwała w sprawie w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XXVII/201/2012 z 

dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie określenia przystanków oraz zasad 
korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych 
zlokalizowanych na terenie gminy Sędziszów. 

10. Uchwała intencyjna w sprawie zabezpieczenia środków na realizację projektu 
„Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w Sędziszowie – etap II”. 

11. Uchwała intencyjna w sprawie zabezpieczenia środków na realizację projektu 
„Rewitalizacja zdegradowanych terenów Sędziszowa”. 

12. Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Sędziszów w 2015 
roku. 

13. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2015. 
15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 

rzeczowego -służebności przesyłu.  
16. Sprawozdanie z realizacji zadań w Radzie Nadzorczej Sędziszowskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z. o. o. w Sędziszowie za rok 2014 
rok. 

17. Informacja z realizacji Programu Gminy Sędziszów ze współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za 2014 rok.  

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
19. Wolne wnioski i dyskusja. 
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20. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- powinniśmy nanieść następujące poprawki: są niekompletne wypowiedzi, poprzednia 
sesja nie była nagrywana to jak możemy zweryfikować teraz będzie słowo przeciwko 
słowu, 
1) nie ma w porządku obrad punktu dotyczącego wprowadzonej uchwały w sprawie 
aktywizacji społecznej, 
2) wypowiedzi są skrótowe np. str. 14 wypowiedź p. Krzelowskiej użyte słowo „olać” 
nie sądzę żeby to było powiedziane – „ja przynoszę pieniądze, olać tych co płacą a 
przyjmijcie następnych”. Ja uważam że tego słowa nie użyła. 
Sesje powinny być nagrywane. 
Protokół napisany bardzo skrótowo, jest nierzetelny. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? Sesja nie była 
nagrywana więc nie możemy teraz zweryfikować. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- z tego co wiem wpłynęło pismo p. Kuśmierza dotyczące protokołu z poprzedniej 
sesji twierdzi że jego wypowiedź w protokole jest niekompletna. 
Pan Przewodniczący 
- jest to wypowiedź, nie może nam narzucać swojego zdania, pismo odczytam w 
wolnych wnioskach. 
Pani B. Wójcik 
- proszę rozstrzygnąć kto ma rację ja czy Pan Przewodniczący, uważam że pismo 
powinno być przeczytane przed przyjęciem protokołu. 
Radny R. Dębicki 
- zapytał czy przyjęcie protokołu wyklucza późniejsze naniesienie poprawek? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- przyjęty protokół nie podlega żadnej poprawce. 
Pan M. Żelezik 
- zapytał dlaczego na sesji nie ma radcy prawnego, czy nie zapraszacie, powinna 
służyć Radzie i społeczeństwu, czy ona jest święta powinna  być bo są problemy i nie 
ma kto odpowiedzieć. Czy ona ma umowę czy nie, tak nie może być. Są problemy kto 
ma odpowiedzieć. 
Pan Burmistrz 
- zwrócę się aby tak ułożyła pracę by mogła być na sesji czy są problemy czy nie, teraz 
miała sprawy sądowe. 
Poproszę Panią Sekretarz żeby jako radca prawny odniosła się do tej sytuacji jaka dziś 
zaistniała, proszę o kilka minut przerwy. 
Pani Sekretarz 
- przepraszam że jestem nieobecna na posiedzeniu ale w tym momencie mam 
obowiązki związane z wyborami prezydenckimi, dotyczy przyjmowania zgłoszeń  do 
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głosowania korespondencyjnego, jest to po raz pierwszy a procedura jest 
skomplikowana. Burmistrz poinformował mnie, że został zgłoszony wniosek o 
naniesienie poprawek do protokołu z poprzedniej sesji. Pan Kuśmierz złożył pismo do 
Przewodniczącego Rady o zamieszczenie w protokole pełnej jego wypowiedzi jako 
stenogram. 
Pani B. Wójcik 
- pan Kuśmierz złożył pismo z uwagami do protokołu z poprzedniej sesji, 
Przewodniczący uważa że może przeczytać w wolnych wnioskach, ja sądzę że pismo 
powinno być odczytane przed przyjęciem protokołu. 
Pani Sekretarz 
Rada przyjmuje protokół z obrad sesji, każdy ma prawo nanieść poprawki dotyczące 
rzeczy istotnych , które oddają sedno sprawy na dzisiejszej lub  na następnej sesji 
podejmujecie dyskusję i jeśli uznacie wnioski za zasadne dokonujecie sprostowania. Z 
pełnym szacunkiem do osób które są spoza Rady jak p. Kuśmierza, jest to pierwszy 
przypadek że osoba nie będąca radnym, zabiera głos w sprawach różnych i ma uwagi, 
a w ogóle  nie wiem z czym się nie zgadza. W ogóle nie wiem czy osoba z poza Rady 
ma prawo prostować państwa protokół, muszę sprawdzić i autorytatywnie 
odpowiedzieć, jest to sprawa poważna, nie czytałam ani wniosku ani protokołu. Mam 
prośbę zapoznam się z pismem i przepisami w tym zakresie i Państwu odpowiem. 
Zawsze przyjmujecie pismo i jest to też dokument w sprawie. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- jeśli sesja nie była nagrywana to jak możemy sprostować, wypowiedź p. 
Krzelowskiej też skrótowo została spisana, ona czytała pismo które przekazała Radzie 
wystarczyło przeczytać i dopisać co powiedziała. 
Pani Sekretarz 
- możecie nagrywać obrady ale Pan Przewodniczący ma obowiązek poinformować że 
obrady są nagrywane, wtedy wiemy że jest odtworzone zdanie w zdanie. Co jest nie 
tak, czego brakuje? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- ja nie pisałam protokołu i nie pamiętam co powiedziała słowo w słowo, sądziłam, że 
będzie można odtworzyć i nanieść poprawki. 
Pani Sekretarz 
- jeśli mówimy o nagrywaniu czy nie nagrywaniu tak być Szanowni Państwo nie 
może, macie Statut w którym pisze, że sesje mogą być nagrywane, co to znaczy 
wprowadzacie poprawkę że obligatoryjnie sesja jest nagrywana i nie ma tematu . Nie 
przypominam sobie czy była informacja że sesja jest nagrywana i robimy sobie 
problem żeby zająć jednoznaczne stanowisko, nie wiem czego brakuje w tym 
protokole. 
Pan Przewodniczący 
- ja zrozumiałem z tego co p. Wójcik powiedziała  że jest za dużo napisane z tego co p. 
Krzelowska mówiła i nie powiedziała takich słów. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- mówiłam że odczytała pismo które wpłynęło do Rady i dodała jeszcze słowa od 
siebie. 
Pan Przewodniczący 
- nie ma się co denerwować Pani Sekretarz sprawdzi i nam odpowie. 
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Pani Sekretarz 
- Szanowni Państwo nie przyjmujcie protokołu z ostatniej sesji, nie znaczy to że nie 
mogą się odbywać dzisiejsze obrady. Usiądziemy z Komisją Rewizyjną, 
Przewodniczącymi Komisji czy całą Radą i przedyskutujemy wewnętrznie i ustalimy 
uregulowania w tym temacie. 
Radny J. Strzelec 
- pierwsza sprawa mówimy o protokole, ale jeśli ktoś z zewnątrz go kwestionuje a my 
to puścimy, to jak wyglądamy jako Rada. 
Pan Przewodniczący 
- problem polega na tym, że nikt nie jest w stanie powiedzieć jak dana osoba mówiła , 
protokolant nie jest w stanie napisać wszystkiego, dlaczego bo , czasem mówi kilka 
osób naraz, jedna zaprzecza drugiej i nikt nie jest w stanie zapisać. 
Pan J. Strzelec 
- ile razy zwracałem się o przestrzeganie Statutu, na każdej sesji powinien być pkt. 
odczytanie protokołu z Komisji Rewizyjnej jeśli pracowała i zajęcie stanowiska. 
Komisja występuje a Rada rozstrzyga sprawę. Kto czytał protokół z Komisji 
Rewizyjnej? 
Radny Z. Konieczny 
- był czytany, w tamtej kadencji czytał p. Łazarski. 
Pani Sekretarz 
- pan Kuśmierz złożył dokument jeśli dzisiaj nie przyjmiecie protokołu, można przyjąć 
na następnej sesji. Przepraszam że nie zajmę stanowiska na gorąco, nie chcę 
wprowadzać nikogo w błąd. Zapoznam się z tematem i odpowiem. 
Pan W. Tabor 
- to może poczekać na stanowisko radcy prawnego. 
Pan Przewodniczący 
- czy  przyjmujemy protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
0 głosów – za 
1 głos – przeciw 
Ad.5 
Pan Burmistrz 
- odczytał sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 
- odczytał decyzję Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska – po rozpatrzeniu 
odwołania wniesionego przez Jarosława Chmielarskiego i Bartosza Chmielarskiego od 
decyzji Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Kielcach ustalającej 
środowiskowe uwarunkowania dla przedsięwzięcia budowa parku elektrowni 
wiatrowych. Odczytał uzasadnienie, żaden zarzut nie został przyjęty – materiał 
stanowi załącznik do protokołu. 
Pan Przewodniczący  
- zapytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza? 
Radny J. Strzelec 
- zgłoszono 8 rolników do odznaczeń, czy Komisja Rolnictwa wie którzy to rolnicy? 
Dawniej sołtysi decydowali kogo wystawiamy. 
- 200tys na pojemniki które to są? 
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Pan Burmistrz 
- tak od kilku lat robimy, spotykamy się zespołem Komisja Rolnictwa, Sołtysi z 
danego terenu oraz organizacje działające tam gdzie mają być dożynki, przedstawiamy 
propozycje i wspólnie decydujemy, 
- 200tys to środki w gospodarce odpadami, chcemy je przeznaczyć na utworzenie 
punktów selektywnej zbiórki odpadów, koszy na plastiki kupujemy 6 sztuk. 
Pan J. Strzelec 
- zapytał czy jest tablica Czepiec od nr 38 – 41? 
- co do opinii dotyczącej farm wiatrowych możemy się odnieść do państw ościennych 
ale nas nie interesuje Hiszpania czy Rumunia – pytam co robią na Wiejskiej. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- proszę o przypomnienie, który przetarg wygrała firma AGROPOL? 
Pan Burmistrz 
- ulica Rajska,  tak jak informowaliśmy z AGROPOL wpłynęło odwołanie do 
Krajowej Izby Odwoławczej w Warszawie. Mieli tańszą ofertę ale ze względów 
formalnych my odrzuciliśmy ale KIO uznała że mieli rację i wygrali. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- a co z firmą Kielecką która wygrała? 
Pan Burmistrz 
- ostatecznie wygrał AGROPOL, tamci muszą szukać innej roboty 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- proszę o ksero uzasadnienia decyzji z KIO. 
Pan Burmistrz 
- przygotujemy ksero. 
Radny Z. Adamski 
- proszę o zrobienie 1 punktu do selektywnej zbiórki na osiedlu po PGR przy ul. 
Klonowej. 
Pan Burmistrz 
- zrobimy tam jest zasadne. 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał który most w Mstyczowie będzie remontowany bo tam są 3? 
Pan Burmistrz 
- główny w kierunku na Karczowice. 
Radny W. Tabor 
- ocieplenie świetlicy w Gniewięcinie czy dotyczy również garażu przyległego do 
świetlicy? 
Pan Burmistrz 
- nie wiem, prace tylko w ramach funduszu sołeckiego, nie odpowiem w tej chwili 
Radny Z. Gładki 
- o co chodzi z działką nr 234/1? Proszę przybliżyć sprawę. 
Pan Burmistrz 
- nie ma tej działki została pomyłkowo zapisana i została wyjęta. 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- poprosił aby w trakcie wykonywania nakładek bitumicznych dowieźć płynną masę 
tam gdzie wykonano przepust kierunek dom weselny w stronę lasu sielskiego. 
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Radny Z. Gładki 
- Sołtys Sosnowca p. Ciosek zgłosiła, że przy świetlicy jest nieczynna studnia 
przykryta betonem, obrywa się trzeba jak najszybciej sprawdzić i zasypać bo stwarza 
zagrożenie dla dzieci. 
Radny D. Juszczyk 
- zwrócił się do mnie p. Krzysztof Opałka z ul. Bat. Chłopskich zgłosił problem 
przepustu na rzece Lipce przy Klimontowskiej, nurt jest duży a są to zwykłe płyty, 
jeżdżą TIR-y na PALKO może dojść do wypadku. 
Radny Z. Adamski 
- mieszkańcy ul. Wodzisławskiej zgłaszają o zebranie pobocza, w ubiegłym roku 
również to zgłaszałem, jeden z mieszkańców co 2 tygodnie musi myć szyby bo 
przejeżdżające auta wdmuchują piasek w okna. 
- przy ZOL nadal wiszą gałęzie, które stwarzają zagrożenie, to samo przy Klonowej, 
- ul. Jędrzejowska bardzo duża topola przy posesji p. Beno, gdy będzie silny wiatr 
zerwie linię energetyczną, 
- świerk przy posesji p. Jabłońskiej, kilka razy zgłaszałem, 
- co z ul. Kielecką czy są jakieś postępy, miała być masa bitumiczna, 
-  czy będzie podłączone zejście ze słupa w Rynku czy będzie na 3 Maja, nadal nie 
świeci? 
- wyczyścić TOI – TOI w Rynku, nigdy nie był czyszczony. 
Radny R. Dębicki 
- przekazał interpelacje w formie pisemnej  na ręce Burmistrza ze względu na rozmiar 
merytoryczny spraw. 
- droga boczna od Majowej do posesji 46a jest gruntowa, w momencie pogorszenia się 
warunków pogodowych przestaje pełnić swoją funkcję, nie ma jej w planie budżetu 
ale proszę z bieżącego utrzymania o kamień ok. 150mb będzie stanowił podkład pod 
przyszłoroczną nakładkę.  
Radny R. Dobrowolski 
- prośba o próg zwalniający na ul. Kolejowej, często powtarzają są sytuacje że na 10 
kierowców 1 jedzie bardzo szybko, wiadomo że jest to dojście do szkoły i duże 
zagrożenie, mógłby być zamontowany pośrodku ulicy dla poprawy bezpieczeństwa, 
jest miejsce koło latarni, 
- uciążliwa sytuacja w godzinach gdy autobus przywozi i odwozi uczniów parkuje 
przy p. Morawskim a obok jest zatoczka gdzie parkują samochody i nie mogą 
dojechać do ul. Kościuszki. Ulica jest jednokierunkowa , boję się sytuacji gdyby 
karetka pogotowia nie mogła dojechać i traciła cenny czas. 
Radna A. Konieczna 
- w Piołunce jest boisko i bardzo dobrze bo dzieci grają, szkoda że przed ustawieniem 
bramek nie posiano trawy ale teraz jest piach i bardzo się kurzy i  teraz to mogą grać w 
piłkę plażową. Może kupić jakąś trawę odporną na suche podłoże. 
Radny Z. Konieczny 
- prośba o ustawienie znaku z ograniczeniem tonażu na drodze od Sędziszowa  za 
przejazdem kolejowym w stronę przystanku kolejowego, TIR-y połamały asfalt na 
całym zakręcie przy warsztacie naprawczym p. Kowalczyk, 
- zapytał jak wygląda naprawa drogi w Klimontówku? 
Radny M. Żelezik 
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- zgłaszam 6 interpelacji: 
1) prośba o tłuczeń na drogę polną dzielącą Krzelów i Swaryszów, dowieziony 1 TIR 
kamienia został rozrzucony ale pod wpływem ciężkich sprzętów został wgnieciony, 
Dyrektor szkoły i ja prosimy o jeszcze 1 zestaw – rozrzucimy we własnym zakresie, 
2) mieszkańcy Białowieży proszą o informacje gdzie znajdują się mapy geodezyjne z 
lat 1938 – 1942, są potrzebne ludziom do uregulowania własności działek, 
3) Sołtys Marianowa zgłasza wycinkę krzaków przy drodze dojazdowej od Tarnawy 
koło wysypiska śmieci, część zrobione ale jeszcze zostało. Zapytał czy nie można 
utworzyć takiej grupy pod nadzorem pracownika gminy, która będzie wycinać na 
terenie całej gminy, po wycince można spryskać randapem i uschnie, 
4) wyciąć krzaki w Marianowie przy posesji nr 2 w kierunku Nowa Wieś, 
dojazd od Tarnawy kierunek skrzyżowanie Sosnowiec i Nowa Wieś , poszerzenie 
k/krzyża duże samochody i TIR-y nie mogą przejechać, 
5) zgłaszałem przy bud. 28 dziurę w drodze, był  przyjechał p. Równicki stwierdził że 
to jest zapadlisko, trzeba przyspieszyć naprawę, miejsce nie jest oznakowane, 
6) zgłaszałem że po deszczu woda leci k/wysypiska na drogę w Tarnawie, czy nie 
można zebrać nadwyżki tej ziemi po obu stronach  żeby skierować wodę w innym 
kierunku do rowu lub na pola? 
Prosiłem na piśmie o odpowiedź w temacie ponownego zatrudnienia Pań Izy Słoki i      
Izy Stachurka otrzymałem pismo od Burmistrza, odczytał pismo Burmistrza. 
My zwróciliśmy się o ponowne zatrudnienie, bo człowiek jest najważniejszy nie żadna 
droga czy krzaki, jak to jest jak się nie ma pracy. Pan jest chlebodawcą, jak Dyrektor 
może powiedzieć że nie zatrudni. Dawniej Towarzysz Sekretarz takiemu 
pracownikowi powiedziałby od jutra  nie pracujecie. Na ostatniej sesji zwróciłem się 
do Przewodniczącego Rady aby zgłosił wg kompetencji fakt nie przegłosowania 
uchwały nr V/23/2015, chcę usłyszeć odpowiedź czy coś zrobił w tej sprawie a czy 
temat zamiótł pod dywan. 
Druga sprawa otrzymaliśmy zaproszenie na sesję i drugie na wspólne posiedzenie 
Komisji stałych w podpisie Adam Mysiara , co prawda jest zapis w statucie że komisje 
mogą pracować wspólnie ale nie pisze 2,3 czy 6 komisji – na posiedzenie Komisji 
zaprasza jej przewodniczący,  ustala termin i program proszę uściślić zapisy. 
Komisja Rewizyjna 10 kwietnia 2015 pracowała i przygotowała sprawozdanie. 
Pan Przewodniczący 
- teraz są interpelacje radnych, sprawozdanie proszę przedstawić później. 
Radny J. Strzelec 
- Klimontów budynek byłej szkoły, co to za jednostka tam jest bo nadal wsi szyld 
szkoły. 
- byliśmy na wizji lokalnej w Przełaju o osuszenie drogi, nic nie jest zrobione kto 
zasypał powinien poprawić między posesjami 78 – 80, niech poprawi co zepsuł, 
- oczyścić rów od wiaduktu Mstyczów w kierunku Przełaja, bardzo zarośnięte i woda 
nie może płynąć, proszę zgłosić do Powiatu,  
- rów w Przełaju dołożyć starań w Powiecie o udrożnienie k/posesji Wieczorka jest 
zalewana, dwa uschnięte kikuty prośba o pomoc przy wycięciu 
Radny W. Tabor 
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- do kiedy jest termin wywożenia nieczystości płynnych dosłownie– gnojowicy, 
systematycznie wywożą co 2 tygodnie z Klimontówka taki fetor ostatnio nad całym 
Gniewięcinem że nie dało się wytrzymać. 
Radny Z. Adamski 
- na Jędrzejowskiej zapadlisko k/Popczyk, twierdzi że przejeżdżające auta ze 
skrzynkami na Fermę tak się tłuką że budzą ich, to samo k/ Pana Dudka. 
Radny J. Jaworski 
- na Sadach zapadliska w chodnikach między bl. 10 -1, dzieci jeżdżą na rowerach i 
wywracają się, 
- bl. 14 parking, przesunięta część krawężnika samochody wyniosły, po pracach ZUK 
lub SPEC, dowieźć ziemi i zagęścić. 
- droga wzdłuż kolejowej Kozłów – Koniecpol pod wiaduktem kolejowym Mstyczów 
– Przełaj trzeba ustawić lustro bo jadąc wzdłuż linii kolejowej  nie widać od strony 
Mstyczowa kierunek stara mleczarnia, trzeba bardzo się wychylać. 
Pan Przewodniczący 
- były naprawy ubytków w drogach Partyzantów i Bąkowska, na rozjeździe Bąkowska 
a Piaskowa zostały 4 dziury, 
- sprawdzić do kiedy jest gwarancja na chodnik przy Partyzantów, zapada się kostka, 
wykonywał p. Rokicki. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia i wdrażania 
„Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Sędziszów”. Zapytał czy są pytania do 
projektu? Nie zgłoszono. 
Głosowanie 
8 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się                 uchwała Nr VII/38/2015 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie zmian w Programie Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                                   uchwała Nr VII/39/2015 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian w uchwale własnej Nr 
XXVII/201/2012 z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie określenia przystanków 
oraz zasad korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych 
zlokalizowanych na terenie gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za                                 uchwała Nr VII/40/2015 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  intencyjnej w sprawie zabezpieczenia środków na 
realizację projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w Sędziszowie – etap 
II”. 
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Głosowanie 
13 głosów – za                                 uchwała Nr VII/41/2015 
Radny J. Strzelec 
- ile to jest 85% dofinansowania? 
Pan Burmistrz 
- dzisiaj głosujemy uchwałę intencyjną jako załącznik do składanej fiszki żeby takie 
zadanie mogło być realizowane. Wartość szacunkowa to ok. 18mln z tego ok. 4mln to 
VAT który powinniśmy odzyskać o czym zdecyduje Trybunał do 5 maja,  od 14mln 
my wnioskujemy o 85%, realnie będzie 75% bo przy tym zapotrzebowaniu jakie 
składają gminy na pewno pieniędzy nie wystarczy  na wszystko i nie wszystkie 
wnioski się zakwalifikują. Prowadziliśmy konsultacje na dziś po uzgodnieniach 
piszemy 85%, ostatecznie procent dofinansowania nie jest określony. 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały intencyjnej w sprawie zabezpieczenia środków na 
realizację projektu „Rewitalizacja zdegradowanych terenów Sędziszowa”. 
Radny J. Strzelec 
- w uchwale pisze na obszarach miejskich i wiejskich, to nic nie skorzystamy z 
zewnątrz, w fiszce tak ładnie napisane tyle parkingów, chodników, zakończone 
morałem str. 5 fiszki „ projekt jest zgodny z zasadą równego traktowania i dostępu 
osobom należącym do grup narażonych na zjawisko dyskryminacji, wykluczenia 
społecznego jednostek czynnikami mającymi wpływ na to największy tj. bezrobocie, 
bieda. 
Projekt zapobiega koncentracji tego typu ludności, pojawieniu się specyficznej 
subkultury ubóstwa, w której wzory zachowań i systemy wartości często podlegają 
dziedziczeniu w następnych pokoleniach”. Proszę o rozwinięcie tego. 
Pan Burmistrz 
- zacznę od tego że takie zapisy muszą się znaleźć, ogólne zapisy dyrektyw unijnych. 
Osiedle Drewniane, poprawienie pewnych składników tego osiedla powinno im dawać 
inne patrzenie na świat, że nikt nie jest odsuwany. Unia zwraca uwagę na sprawy 
osobowe, te zapisy być może dadzą tyle punktów że projekt przejdzie w 100%. Na 
razie wiecie jak tam jest utwardzone szlaką i dlatego takie zapisy. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
11 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się                   uchwała Nr VII/42/2015 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Sędziszów w 
2015 roku. 
Głosowanie 
12 głosów – za                                    uchwała Nr VII/43/2015 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
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- musimy aktualizować WPF ponieważ do zadania inwestycyjnego dołożyliśmy 
1000zł,odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
Głosowanie 
12 głosów – za                                    uchwała Nr VII/44/2015 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- szczegółowo zmiany były omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji, odczytała 
projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2015. 
Radny J. Strzelec 
- 13.000zł do zakupu samochodu dla Policji, uważam że Komendant Powiatowy 
powinien zwrócić się o pieniądze do Rady a nie do Burmistrza, 
- jak to jest czy samochód od Policji dostaniemy czy go kupujemy? 
Pan Burmistrz 
- jeden przystosowujemy (karosowanie i pomalowanie) i przekażemy do ZUK jest to 
Opel Astra, Komendant Powiatowy w rozmowie deklarował przekazanie jeszcze 1 
BUS-a. to jest element który nas odciąży aby środków nie wykładać na zakup. To jest 
ostatnia szansa aby Policja dostała nowy samochód, tak jak wszędzie w całej Polsce 
samorządy dofinansowują zakup, 
Radny Z. Konieczny 
- czy w ZUK musimy ciągle jeździć złomami? Najpierw był Polonez wstyd było 
patrzeć, teraz też jakiś stary. 
Pan Burmistrz 
- w ZUK  są takie potrzeby, że trzeba kupić małą koparkę, beczkę asenizacyjną, Lanos 
jeszcze posłuży do wyjazdów do remontów i poruszania się po terenie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
13 głosów –za                                   uchwała Nr VII/45/2015 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
ograniczonego prawa rzeczowego -służebności przesyłu.  
Głosowanie 
10 głosów – za 

3 głosy – wstrzymujące się            uchwała Nr VII/46/2015 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
Sprawozdanie z realizacji zadań w Radzie Nadzorczej Sędziszowskiego 
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z. o. o w Sędziszowie za rok 2014 rok. 
Zapytał czy są pytania? Nie zgłoszono. 
Pan Przewodniczący 
Ad. 17 
Informacja z realizacji Programu Gminy Sędziszów ze współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za 2014 rok.  
Ad. 18 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
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Pani B. Wójcik – przekażemy ksero uzasadnienia z Krajowej Izby Odwoławczej, 
Pan W. Tabor – gdy rozpoczną się prace na drogach asfaltowych dowieziemy masę, 
Pan Z. Gładki – studnię zabezpieczymy betonowym kręgiem, nie można zasypać na 
dziko gdyż trzeba spełnić wymagane procedury, 
Pan D. Juszczyk – przepust przy Bat. Chłopskich zgłosimy do ZDP. 
Pan Z. Adamski – zebranie pobocza przy ul. Wodzisławskiej zgłaszaliśmy 
wielokrotnie, gdy będę na spotkaniu w celu uzgodnień dodatkowych rzeczy zgłoszę 
aby to zrobili, 
- o zgodę na wycinkę przy ZOL wystąpimy do konserwatora zabytków, nie tylko 
gałęzie ale docelowo chcemy wyciąć niektóre drzewa, 
- przy Gniewięcińskiej prawdopodobnie wygasło pozwolenie trzeba powtórzyć 
procedury, 
- topola przy posesji p. Beno to nie jest łatwy temat, 
Radny Z. Adamski 
- to rośnie w pasie drogowym, u p. Jabłońskiej podciąłem gałęzie ale góra została, 
może upaść na dach i zniszczyć. 
Pan Burmistrz 
- sprawdzimy czy drzewo jest w pasie drogowym jeśli tak wystąpimy do Powiatu, 
- ul. Kielecka tam gdzie mamy prawo użytkowania będziemy robić, 
- TOI - TOI są czyszczone co miesiąc, również przy pomniku, na placu zabaw jest ten 
co zabraliśmy z Tarnawy i musimy oddać. 
Radny Z. Adamski 
- to proszę do Rynku kupić nowy bo jest taka potrzeba. 
Pan Burmistrz 
- odpowiedzi dla radnych: 
Pan R. Dębicki – na interpelacje złożone na piśmie odpowiemy pisemnie, 
- ul. Majowa, po weekendzie zaczniemy utwardzenia dróg kamieniem, zrobimy 
podstawowe utwardzenie. 
Pan R. Dobrowolski – próg na ul. Kolejowej będziemy się starać zrobić ze środków na 
bieżące utrzymanie, 
- uciążliwa sytuacja przy dowozie uczniów, mamy dużo zgłoszeń. Zakaz postoju po 
lewej stronie od ul. 1000 lecia w godzinach od 800 – 1500 jest zasadny. 
Pan A. Konieczna – trawa na boisko w Piołunce, my możemy zakupić trawę ale nie 
mamy kim to zrobić, jeśli możecie posiać we własnym zakresie to proszę. 
Radna A. Konieczna 
- zgoda, posiejemy sami. 
Pan Burmistrz 
Dla Pana Z. Konieczny – istotny temat TIR-y skracają sobie i jadą k/Ostrowskiego, 
postawimy znak ograniczenia tonażu. 
Komendant Policji 
- mówi że ma drogę zastępczą gm. Wodzisław, były dwie interwencje i sankcje za 
zanieczyszczenie drogi. 
Pan Burmistrz 
- ludzie mają bardzo duże wymagania względem       publicznym np. osoba pisze maile 
I chce natychmiast odpowiedzi. 
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Dla Pana Z. Konieczny – naprawa drogi w Klimontówku, raczej nie będzie teraz 
utwardzimy a w przyszłym roku trzeba zaplanować kawałek asfaltu. 
Pan M. Żelezik – gdy rozpoczniemy wozić tłuczeń dowieziemy 1 zestaw, 
- mapy geodezyjne z lat 1938 – 1942 jedynie proszę szukać w Starostwie 
Powiatowym, 
- usunięcie krzaków przy wysypisku                             , 
- nie wszystkie dziury w drogach zostały naprawione, będzie jeszcze ok. 10t 
remontera, naprawimy najważniejsze miejsca, 
- wycinka zakrzaczeń – nie wiem kiedy będą ludzie z PUP żeby mogli to robić. Teraz 
szukamy 2 osoby do sadzenia kwiatów na umowę zlecenie. 
- skrzyżowanie k/krzyża przymierzamy się do poszerzenia wjazdu tam jest ok. 8m, 
- k/ wysypiska zbieraliśmy pobocza i znów trzeba to robić bo woda naniosła, 
- odpowiedź w sprawie pracowników OSiR, jest to odpowiedź kodeksowa, za 
wszystkie sprawy pracownicze w jednostce odpowiada kierownik i on ocenia. Nie 
mam zamiaru wkraczać, chyba że będzie się coś źle działo, 
- sprawa uchwały nie do mnie, byłem na sesji intencja radnych od początku była jasna, 
moje osobiste odczucie po przeczytaniu w moich kategoriach uczciwości ten temat się 
nie mieści, jeśli dalej jest poruszany. 
- doprecyzujemy w Statucie kto ma prawo zapraszać na wspólne posiedzenie Komisji 
stałych. Od lat tak było że zbieraliśmy się ze wszystkimi Komisjami i zapraszał 
Przewodniczący Rady. 
Radny M. Żelezik 
- proponuję dopisać, na posiedzenia wspólne Komisji zaprasza Przewodniczący Rady 
Radny J. Strzelec 
- w moim mniemaniu jest to nieoficjalne posiedzenie sesji tak czy nie . Np. w Sejmie, 
niech się wszystkie Komisje spotkają to jest posiedzenie Sejmu. 
Pani Sekretarz 
- zapis w statucie że mogą się spotykać Komisje wspólnie. 
Pan Przewodniczący 
- nie rozumiem a komu to przeszkadza że robimy tak od 13 lat. 
Pan Burmistrz 
- odpowiedź dla Pana J. Strzelca – zwrócę uwagę Fundacji w Klimontowie aby zdjęli 
szyld szkoły a zawiesili CAMPOSFERY, znakomicie funkcjonują niech powieszą 
swój, 
- osuszenie drogi, teraz przygotowujemy fiszki do wniosków o środki, dzisiaj 
pracownicy na szkoleniu, myślimy o tym żeby osuszyć tą drogę, 
- rów od wiaduktu w kierunku Przełaja, z Krzelowa jeździ wiele osób szczególnie 
drogą od kolonii Józefów, tam robi się jeziorko w kierunku mleczarni i jednym ze 
zgłoszonych zadań był ten rów, będziemy prosić o czyszczenie rowu, 
- proszę podać kto to jest ta samotna Pani, 
Radny J. Strzelec 
- Przełaj posesja Nr 72. 
Pan Burmistrz 
- w Przełaju wyczyścić rów po jednej stronie, musimy wybrać co ma być zrobione. 
Pan W. Tabor – do października można wywozić gnojowicę ale jest wymóg żeby 
szybko przykryć. 
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Pan Z. Adamski – mamy przyrzeczenie Powiatu że rozpadlinę w drodze zrobią, 
czekamy. 
Pan J. Jaworski – sprawdzimy chodniki na Sadach, 
- utwardzenie przy bl. 14 musimy zweryfikować na miejscu, 
- droga Kozłów – Koniecpol k/mleczarni zgłosimy tematy, nie wiemy jak Powiat do 
tego podejdzie. 
Pan A. Mysiara – ubytki w drogach Bąkowska, Partyzantów i Piaskowa naprawimy, 
- sprawdzimy termin gwarancji na chodnik. 
Pani Sekretarz 
- zagadnienie związane z przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji, wszelkie moje 
wypowiedzi były w dobrym kierunku, chcę się podeprzeć opinią prawną. 
Jak protokoły są pisane i przyjmowane nie jest uregulowane powszechnie – są to 
regulacje wewnętrzne pracy Rady w naszym przypadku jest to Statut § 59 - § 62 
§ 59. 1. Protokół z sesji musi wiernie odzwierciedlać jej przebieg. 
2. Protokół z sesji powinien w szczególności zawierać: 
1) numer, datę i miejsce odbywania sesji, godzinę jej rozpoczęcia i zakończenia oraz 
Podpisany Strona 12 
wskazywać numery uchwał, imię i nazwisko przewodniczącego obrad i protokolanta, 
2) stwierdzenie prawomocności posiedzenia, 
3) imiona i nazwiska nieobecnych członków Rady z ewentualnym podaniem przyczyn 
nieobecności, 
4) odnotowanie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji, 
5) ustalony porządek obrad, 
6) przebieg obrad, a w szczególności treść wystąpień albo ich streszczenie, teksty 
zgłoszonych, jak również uchwalonych wniosków, a nadto odnotowanie faktów 
zgłoszenia pisemnych wystąpień, 
7) przebieg głosowania z wyszczególnieniem, liczby głosów: „za”, „przeciw” 
i „wstrzymujących” oraz głosów nieważnych, 
8) wskazanie wniesienia przez radnego zdania odrębnego do treści uchwały, 
9) podpis Przewodniczącego, osoby sporządzającej protokół i sekretarza obrad. 
§ 59a. 1. Protokoły z sesji otrzymują w ciągu kadencji kolejne numery rzymskie od „I” 
łamanymi ukośnikami przez rok w pełnym oznaczeniu np. „2011”. 
§ 60. 1. W trakcie obrad lub nie później niż na najbliższej sesji radni mogą zgłaszać 
poprawki lub uzupełnienia do protokołu, przy czym o ich uwzględnieniu rozstrzyga 
Przewodniczący Rady po wysłuchaniu protokolanta i ewentualnym przesłuchaniu 
taśmy magnetofonowej z nagraniem przebiegu sesji. 
2. Jeżeli wniosek wskazany w ust. 1 nie zostanie uwzględniony, wnioskodawca może 
wnieść sprzeciw do Rady. 
3. Rada może podjąć uchwałę o przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji po 
rozpatrzeniu sprzeciwu, o jakim mowa w ust. 2. 
§ 61. 1. Do protokołu dołącza się listę obecności radnych oraz odrębną listę 
zaproszonych gości, teksty przyjętych przez Radę uchwał, usprawiedliwienia osób 
nieobecnych, oświadczenia i inne dokumenty złożone na ręce Przewodniczącego 
Rady. 
2. Uchwały Przewodniczący Rady doręcza Burmistrzowi najpóźniej w ciągu 4 dni od 
dnia zakończenia sesji. 
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3. Wyciągi z protokołu z sesji oraz kopie uchwał Przewodniczący Rady doręcza tym 
jednostkom organizacyjnym, które są zobowiązane do określonych działań, z 
dokumentów tych wynikających. 
§ 62. 1. Obsługę biurową sesji (wysyłanie zawiadomień, wyciągów z protokołów itp.) 
sprawuje pracownik Urzędu Miejskiego w uzgodnieniu z Przewodniczącym Rady. 
2. Pracownik, o którym mowa w ust. 1, podlega w sprawach merytorycznych 
Przewodniczącemu Rady. 
 
Nasz problem dotyczy treści tego co protokolant zanotował, gdzie są uwagi. 
Rozróżniamy 3 rodzaje Protokołowania: 
-    dosłowny, sporządzony na podstawie stenogramu lub zapisu audiowizualnego,  
-    syntetyczny, streszczenie, w którym podaje się tylko najistotniejsze fakty z obrad 
(zwięzłe streszczenia wystąpień mówców, wnioski, zapytania, odpowiedzi, przebieg 
głosowań),  
-    uproszczony, ograniczający się do podania głównych celów (punktów) obrad i 
wyników głosowań. 
Jeśli odniesiemy zapisy do tego co w protokole  do naszego Statutu – czyli dla nas są 
streszczeniem. Jeśli Rada zechce zrobić protokół dosłowny to jest to możliwe. 
Ten nie mógł być dosłowny bo posiedzenie nie było nagrywane. Nie spotkałam się z 
tym że protokół jest udostępniany tylko radnym, w związku z tym Pan Kuśmierz ma 
takie samo prawo jak radny  i sprostowanie mu przysługuje. 
Sesja nie była nagrywana, nikt tego nie powiedział 
Zapoznałam się z jego pismem, prosi aby jego wypowiedź była zapisana jako 
stenogram, nasz błąd że nikt nie powiedział że nie było  nagrywane a w związku z tym 
nie może to być stenogram. Mam jego pismo i zapis w protokole, on mówił ale nie dał 
na piśmie np. Kasia pisze „Pan Grzegorz Kuśmierz – reprezentuję Stowarzyszenie 
Zwykłe „Wspólne Dobro” a Pan Kuśmierz  mówi że powiedział „Reprezentuję 
Stowarzyszenie Wspólne Dobro”. Proszę powiedzieć czy protokolant pisząc jest w 
stanie zaskoczyć co to jest stowarzyszenie zwykłe czy inne. Tym bardziej że dzisiaj w 
piśmie jest napisane Grzegorz Kuśmierz Przedstawiciel Stowarzyszenia Zwykłego 
„Wspólne Dobro” . Czy to jest istota czy jest tu przekłamanie. 
Kasia pisze - p. Chmielarski przekazał państwu  radnym materiały a Pan Kuśmierz 
pisze rozdał wam członek Stowarzyszenia Jarosław Chmielarski takie dwa pisma …. 
Czyli Kasia napisała niepotrzebne Pan, muszę to powiedzieć skoro robimy z tego taką 
wielką sprawę. 
Przypomnijcie sobie państwo czy on mówił czy czytał? Przewodniczący – mówił. 
Kasia pisze – proszę się z tym zapoznać.. 
Pan Kuśmierz – proszę się z nimi zapoznać  
Kasia pisze – podjąć działania i nie pozwolić na powstanie w obrębie 200m elektrowni 
wiatrowych, 
Pan Kuśmierz – nie pozwolić inwestorowi na budowę tych przemysłowych 
dwustumetrowych siłowni wiatrowych 500 – 600m od zabudowań, 
Kasia pisze – wykazał to NIK, 
Pan Kuśmierz – wykazała to NIK. 
Weźcie jeden i drugi dokument i porównajcie, jest to doszukiwanie się igły w stogu 
siana i robienie zamieszania. Przygotujemy ksero i przekażemy do zapoznania. 



15 
 

Wnioski p. Kuśmierza nie są wnioskami istotnymi, zapisy w protokole nie wypaczyły 
jego wypowiedzi. Idąc dalej miał  prawo złożyć uwagi na piśmie i dołączyć do 
protokołu. Państwo teraz mając te dokumenty możecie sobie porównać i odpowiedzieć 
sobie czy protokół odzwierciedla przebieg sesji. 
Druga sprawa to kwestia p. Krzelowskiej chodzi o słowo nie wiem czy powiedziała 
czy nie może i jest obraźliwe kto to kwestionuje ona czy radni. 
Pan Przewodniczący 
- Panie Sołtyski mówiły że słyszały. 
Radna A. Konieczna 
- była bardzo wzburzona że mogła tak powiedzieć. 
Pani Sekretarz 
- macie prawo zdecydować i uznać że słowo jest obraźliwe i wykreślić. 
- poprawianie protokołu następuje tak że pod protokołem dopisuje się uwagę że takie 
słowo nie padło, wykreślić i koniec w tym temacie. 
- odczytała opinię prawną jak wygląda przyjmowanie protokołu z poprzedniej sesji. 
„ Praktyka przyjęta w gminach w Polsce jest bardzo zróżnicowana protokoły są 
tworzone przez pracownika urzędu i podpisywane przez przewodniczącego rady 
gminy. Protokoły bywają zatwierdzane w formie głosowania przez radę gminy, 
niejednokrotnie jednogłośnie przez tzw. aklamację. Nie zawsze ma miejsce 
głosowanie, zwłaszcza jeśli nikt nie zgłosił poprawek do protokołu. Dopiero 
wprowadzenie zmian powinno być zatwierdzone przez radę gminy w formie 
głosowania, przeważnie bowiem posiedzenie jest rejestrowane i pracownik 
prowadzący transkrypcję jest odpowiedzialny za zgodność protokołu z 
rzeczywistością”. Dalej pisze że protokoły są wykładane do wglądu na 14 dni przed 
następną sesją, lub do czasu kolejnej sesji. Przyjmijmy że poprawki dzisiaj zgłoszone, 
można podjąć decyzję i sprostować. 
Radny J. Strzelec 
- to co z tym słowem „olać” czy przyjmujemy czy skreślamy. 
Pan Przewodniczący 
- możemy wykreślić. 
Radny Z. Adamski 
- zostawmy temat bo nie ma p. Wójcik żeby nie zarzuciła, miała być radczyni i temat 
miał być wyjaśniony. Nie podejmujmy decyzji pod nieobecność radnej. 
Pani Sekretarz 
- emocje grały swoją rolę, może i to powiedziała, jeśli protokół ma formę streszczenie 
to nie musimy tego pisać. 
Pan Przewodniczący 
- podziękował Pani Sekretarz za wyjaśnienia. 
Pani Sekretarz 
- na następnej sesji ustalić poprawki i przegłosować, czyli ustalić treść protokołu. 
Pan Burmistrz 
- my mamy tak wiele spotkań, funkcjonujecie w różnych instytucjach, rola 
protokolanta jest taka że ktoś musiałby mieć wszystkie dary opatrzności żeby być w 
stanie zapisać każde słowo. Dzisiejsze obrady są nagrywane jeśli p. Ula nie będzie 
pisać w sposób syntetyczny tylko będzie odsłuchiwać i pisać słowo w słowo te 5 
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godzinne obrady to przez tydzień nic innego nie będzie robić. Ważna jest istota i sedno 
sprawy. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał zaproszenie na spotkanie samorządowców z całego powiatu z okazji Dnia 
Pracownika Samorządowego w dniu 22 maja 2015 roku. 
Pani Sekretarz 
- jest to inicjatywa starostwa aby raz w roku zorganizować spotkanie samorządowców 
z całego Powiatu. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację z realizacji Programu Karta Dużej Rodziny. 
- poinformował Radę o objeździe gminy w dniu 6 maja od godz. 800 . 
Radny J. Strzelec 
- doprowadźmy sprawę do końca dotyczy zapisów Statutu odnośnie pracy Komisji 
Rewizyjnej, przytoczył zapisy paragrafów:  
§ 113. Po sporządzeniu protokołu Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwołuje 
posiedzenie Komisji w pełnym składzie i przy udziale kierownika kontrolowanej 
jednostki. 
 

1) zapoznaje się z protokołem pokontrolnym, 
2) zapoznaje się z wyjaśnieniami kierownika kontrolowanego podmiotu, 
3) opracowuje wnioski i zalecenia pokontrolne zmierzające do wyeliminowania 

nieprawidłowości. 
§ 114.Wypracowane wnioski i zalecenia pokontrolne Przewodniczący Komisji  
Rewizyjnej przedkłada Radzie do akceptacji wraz z merytorycznym uzasadnieniem 
§ 115. Wnioski i zalecenia po akceptacji przez Radę podlegają wykonaniu przez 
kontrolowany podmiot. Z realizacji zaleceń i wniosków pokontrolnych, kontrolowany 
składa informacje na ręce Przewodniczącego Rady do wiadomości sesji. 
 
Pani Sekretarz 
- jedna uwaga Komisja składa wnioski jeśli prawo jej na to pozwala, nigdzie nie ma że 
Komisja ma prawo stawiać wnioski że kierownik jednostki ma takiego czy takiego 
pracownika przyjąć do pracy. Rada czy Komisja Rewizyjna nie ma kompetencji do 
ingerowania w kodeks pracy. 
 Radny J. Strzelec 
 - nie zgadzam się z tym. 
Pani Sekretarz 
- kontrolujecie nas pracowników Urzędu i jeśli coś zrobimy źle to każecie to naprawić, 
Statut to wewnętrzny dokument Rady, Rada pracuje w zakresie funkcjonowania 
całości  obowiązującego prawa w Polsce. 
Radny M. Żelezik 
- Komisja nie użyła zwrotu proszę przyjąć do pracy  ale uważa, że są podstawy do 
przedłużenia umowy o pracę dalej komisja wnioskuje: odczytał wniosek  Po 
wnikliwym przeanalizowaniu wygaśnięcia umów o pracę z Panią Izabelą Słoka i Panią 
Izabelą Stachurka Komisja Rewizyjna uważa, że są podstawy do przedłużenia umowy 
o pracę gdyż z wypowiedzi w/w wynika iż z pracy wywiązywały się dobrze nie miały 
upomnień i nagan. Zostały złożone przez zainteresowane dwa  pisma w dniach 7 
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stycznia i 9 stycznia 2015 roku a  treść pisma z dnia 9 stycznia 2015 roku  wynikła z 
sugestii Dyrektora OSiR, które mówi o wycofaniu oskarżeń zawartych w piśmie z dnia 
7 stycznia. Praktyka wykazana przez Dyrektora jest naganna i niedopuszczalna, 
ponieważ sugerowanie treści pisma jest niewłaściwe na linii przełożony – podwładny. 
Komisja wnioskuje o ponowne nawiązanie stosunku pracy z zainteresowanymi. 
Odczytał wyciąg z protokołu Komisji Rewizyjnej z 10 kwietnia – w załączeniu. 
Komisja nie ma zastrzeżeń do umorzeń, nie są to kwoty obciążające budżet a 
niektórym trzeba było pomóc. 
Zajmowaliśmy się też Regulaminem targowiska, wnioskujemy aby zamiast I sobota,  
ostatnia sobota była wolna od opłat bo ta to jest sztuka dla sztuki oraz miesiąc styczeń 
bez opłaty rezerwacyjnej, jeśli ciągle podnosimy wielu handlujących rezygnuje.         

Jeszcze raz pytam co z uchwałą, co Pan Przewodniczący zamierza czy zamknął już 
temat? 
Pan Przewodniczący 
- tak ja zamknąłem temat a decyzja należy do Pana. 
Dyrektor OSiR 
- muszę się ustosunkować do zarzutów Komisji Rewizyjnej, to kierownik decyduje o 
zwolnieniu i zatrudnianiu pracowników. Nieprawdą jest że nie miały upomnienia, 
jedna pani miała. Gdybym nie był na urlopie już by nie pracowała , po powrocie z 
urlopu nie mogłem inaczej ukarać ,miała potrącenia za ten dzień i naganę zgodnie z 
kodeksem pracy. Druga z pań odmówiła wykonania polecenia służbowego, jest to 
ciężkie naruszenie Regulaminu pracy i kodeksu pracy tym bardziej że zapłaciłem za jej 
badania. Decyzja moja była taka, że nie nawiązałem umów dlatego że pomimo 
rozmów przed podpisywaniem poprzednich umów nie przyjęły nic do siebie, uważały 
że przychodząc do pracy wypełniają swoje obowiązki W piśmie starałem się wyjaśnić i 
podać przykłady. Ci co spożywali alkohol pożegnali się z pracą. Prosiłem abyśmy 
zakończyli sprawę, ja ich nie skrzywdziłem, te Panie same się skrzywdziły swoim 
podejściem do pracy, to od nich zależało czy umowy zostaną przedłużone. 
Radny J. Strzelec 
- ja też przeszedłem gehennę w zakładzie, co pan pisze w piśmie 3lata były złe i 3 lata 
Pan  trzymał pijaków i nierobów. Pisze Pan że pracuje na innych stanowiskach czy ma 
Pan uprawnienia. Pisze Pan że nie przyszły do gabinetu tylko na korytarzu zaczepiły. 
Czy była wzywana Policja jeśli pracownik był pijany, czy jest udowodnione. 
Pan K. Chmaruk 
- pracownica przyznała się że jest pod wpływem i podpisała oświadczenie bo inaczej 
bezpośredni przełożony wezwałby Policję i Pani miałaby sprawę w Sądzie karę 2500zł 
i dyscyplinarne zwolnienie  z pracą. Moje spotkania z pracownikami były 
protokołowane, przyznaję powiedziałem że jak miały odwagę pisać pomówienia na 
pracowników i dyrektora to niech mają odwagę napisać prawdę, 
Pan M. ŻELEZIK 
- nie chodzi o to że nie przyjął ale nie dał pan tym kobietom szansy, nawet w Sądzie 
daje się drugą szansę poprawy. 

Co by się stało gdyby je Pan przyjął na okres próbny, jeśli nie pasuje to my też 
umywamy ręce i nic więcej. Pan postąpił tak ja tu rządzę i nikt więcej nie możemy 
tego tolerować. 
Pan K. Chmaruk 
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- nie zgadzam się że postawiłem na swoim, gdy zaczepiały mnie na schodach 
mówiłem że zastanawiam się co zrobić. Oczekiwałem że przyjdą miały na to czas  ale 
nie przyszły a był czas na to,  przyszły dopiero po świętach i Nowym Roku kiedy 
umowy już wygasły czyli nie były zainteresowane. 
Pan M. Żelezik 
- źle Pan zrobił  Burmistrz prosił żeby przyjąć a Pan nie. 
Pan K. Chmaruk 
- skąd Pan wie jaka była rozmowa między nami. 
Pan Burmistrz 
- były głosy na sesji względem dużej publiki że stanowiska pod kogoś, z tego co wiem 
osoby które pracuję zamiast tych pań to jedna ma na wychowaniu 3 lub 4 dzieci 
samotnie wychowująca a druga jest osoba bezrobotna, nie było to robione pod kogoś. 
Jakby oceniać pod kątem winy to winy jakieś były. Były to umowy na czas określony 
a w ich miejsce wchodzą osoby z jeszcze gorszą sytuacją rodzinną, to proszę rozważyć 
pod względem moralnym. 
Komendant Policji 
- podziękował za przychylne przegłosowanie przekazania środków na samochód dla 
Policji, ułatwi nam pracę i wzmocni bezpieczeństwo mieszkańców. 
Pan Burmistrz 
- proszę o dopilnowanie przekazania dla nas BUS-a. 
Radny N. Jawor 
- zapytał czy rozstrzygnięta sprawa przystanku ma być po jednej czy po dwóch 
stronach. 
Pan Burmistrz 
- tego nie rozstrzygaliśmy. 
Pan N. Jawor 
- Policjant z drogówki mówił że po obu stronach a Pani Sekretarz mówi że po jednej. 
Pani Sekretarz 
- ja mówiłam co słyszałam od Pana Muzoła. 
Radny Z. Adamski 
- zaprosił na obchody św. Floriana do Rynku w dniu 3 Maja. 
Radny J. Jaworski 
- podjęliśmy uchwałę o realizacji II etapu kanalizacji a nadal nie mamy ile jest 
przyłączy. 
Pani Sekretarz 
- na nowej sieci 627 przyłączy wody a 246 do kanalizacji. 
Radny J. Jaworski 
- w Busku przeszli z kontrolą czy jest wywóz i czy są atesty na szamba i prawie nikt 
nie miał, wtedy wszyscy musieli się przyłączyć. Dla niektórych powinna być jakaś 
pomoc, bo niektórych nie stać. 
Pan Burmistrz 
- możliwości proszenia się wyczerpały, szykujemy Komisję do przeprowadzenia 
kontroli po 1 pracowniku Urzędu i ZUK + Policjant. Zostanie wszczęte postępowanie 
administracyjne, końcowy etap to grzywna nawet do 5000zł. 
Na ciągu od Tarnawy są podłączeni ale nie zewidencjonowane przyłącza a ścieki 
płyną. To trzeba dom po domu sprawdzać. 
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Chcemy wyjść w fotowoltaikę żeby nie było zarzutów że pojawia się szansa a my nie 
chcemy korzystać. 
Radny J. Jaworski 
- czy plac zabaw przy ZSO jest wykorzystywany bo podobno jest w opłakanym stanie. 
Pan Burmistrz 
- jest mała dbałość o to. 
Ad. 20 
Porządek obrad został wyczerpany zamykam VII sesję Rady Miejskiej kadencji 2014 
– 2018 . 
Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                           Sekretarz                                 Przewodniczył 
 
 
 
 
 


